
 

 

til folketingets trafikudvalg 

 

Enhedslisten i Kalundborg har erfaret, at en delegation fra området har været i kontakt med 

trafikudvalget for at promovere en udbygning af Skovvejen til motorvej. 

Vi vil i den forbindelse gøre opmærksom på, at vi mener, at det er meget vigtigere med en hurtig 

udbygning af jernbaneforbindelsen i første omgang med hurtigst mulige færdiggørelse af 

dobbeltsporet Lejre-Vipperød, som der blev vedtaget anlægslov for i maj 1980. 

Belært af erfaringen herfra skal beslutning om dobbeltspor Holbæk-Kalundborg tages nu og konkret 

projektering igangsættes med det samme. 

For hurtigst muligt at give en forbedring kan det være en god ide først at færdiggøre dobbeltspor 

mellem Mørkøv og Jyderup idet det vil give en krydsningsmulighed, mens resten af strækningen 

opgraderes. 

 

 

 

 

 

Enstemmigt vedtaget på afdelingens møde 7/2 2008 
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